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Protokoll 
 

 

Styrelsemöte Linghems SK Fotbollssektion 

 
Tid & plats 2017-10-19, klockan 19:00, Lingheden 

Närvarande 
 

 

Gunnar Axelsson GA Ordförande             

Mikael Ekman ME Sekreterare, Anläggningen 

Jan Exius JE Ungdomsansvarig 

Anneli Ingvarsson AI Inköpsansvarig 5o7-manna 

Rolf Öhlin RÖ Anläggningen 

Ej närvarande Gunnar Gustafsson GG Ordförande HS 

Magnus Pettersson MP Kassör 

Lena Renholm LR Utbildningsansvarig 

Föregående 
protokoll 

- Inga anmärkningar. 

Ekonomi - Både fotbollen och anläggningens ekonomi är i balans enligt budget även 
om det återstår en del budgeterade poster både in och ut innan 2017 kan 
stängas. 

- Styrelsen beslutade låta alla lag sälja Binglottokalendrar för att stärka 
ekonomin och för att kunna låta deltagaravgifterna vara oförändrade 
under 2018. Betinget och målsättning är att få ut 5 kalendrar per spelare 
vilket skulle kunna ge en inkomst om 100 tkr. AI kollar hur snabbt vi kan ha 
kalendrar hemma för utdelning till lagen och bestämmer en kväll för 
avhämtning. GA informerar i månadsbrev och ME meddelar via kansliet att 
detta är på gång. 

Inköp& Mtrl - Nytt klubbgemensamt avtal med Intersport beslutat och på G. 
- Äskanden från lagen om materialbehov för 2017 ska lämnas till 

inköpsansvarig (AI) senast 30 november – allt enligt LSK-manualen. 

Sponsring - En fortsatt satsning inom marknadsområdet ska utföras 2018.  

Anläggning 
 
 
 
 
 

- Besök kommer från Tekniska Verken nästa vecka för att kolla över 
vattenmätare och förbrukning. 

- Större satsning på skötsel av 5-mannaplanen C:1 planeras för 2018. 
- Vi avvaktar att sätta staket till våren.  
- Material för nya bås på A-plan finns – fixas till våren. 
- Beslutas att nu söka bygglov för en stor display enligt tidigare plan. 
- KVAR: Bullerplattor – JE. Stolsbenen – LR. 
- KVAR: Åkerboplan skötsel - ME 

Utbildning - SISU:s blankett för utbildningsbidrag finns på väggen i lilla mötesrummet. 
ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: 
http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/ 
Ledare som vill gå kurser enligt Gröna Linjen kontaktar utbildningsansvarig 
(Lena Renholm) för att i förväg få ett godkännande. 
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Fotbollsskolan - Inga besked om lägerbidrag ännu.  

Linghemscupen - Ekonomisk redovisning väntas inom kort. 
- Linghemscupen utgör ett viktigt arrangemang för både ekonomi och 

föreningskänsla och bör fortsatt vara en angelägenhet för samtliga lag i 
fotbollssektionen. 

Herrsenior - Årets ledare fortsätter även nästa år! 

Damsenior - Möte med Tallboda förra veckan, ambition är att ha två damlag som i år 
samt ett F17 i Linghem och ett i Tallboda. Formerna för detta håller på att 
utredas. Kikar även efter en ny tränare, Stefan S i Tallboda har svårt att 
hinna med men kommer förmodligen finnas med i annan roll runt laget. 

Ungdom (5 o 7-
manna) 

- Träningstider fördelade och alla fick lag som ville ha har fått någon tid. 
- P06-laget är nerlagt och spelarna har gått till P05 vilket är 
- Det har lämnats förslag att domaransvarig ska utses bland de föräldrar som 

hör till den årskull som utbildas som nya domare för året. Styrelsen tycker 
det är ett vettigt förslag men det förankras hos berörda lag innan 
genomförande (JE). 

Östra Nätverket - GA kallar föreningarna till ett nytt möte 2017-11-21 på Lingheden. JE och 
LR föreslås delta då det kommer handla om förutsättningar för 2018. 

Övrigt - JE och LR representerade på rådslaget som ÖFF ordnade i Norrköping. 
- Trafikverket har ändrat sig avseende placering av bro som nu blir väster om 

Norrgården vilket innebär att det finns ytor västerut för att bygga ut med 
nya planer men framförallt slipper vi spela och träna under en trafikled. 
Däremot vill kommunen fortfarande dra genomfart och infart mellan 
Himnabadet och Lingheden vilket inte är nåt vidare ur flera perspektiv. 
Planerades för olika aktiviteter för att få ändring på det, få ut Aquirre igen, 
namnlistor vid Himnahallen och försöka få stor uppslutning den 7/11 när 
Trafikverkets har samrådsutställning i Linghem igen. 

Nästa möte - Nästa styrelsemöte torsdag 23:e november kl 19.00-21.00 på Lingheden. 

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll    
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